

HKBN Enterprise Solutions Limited 香港寬頻企業方案有限公司



企業方案
Enterprise Solutions

12/F, Trans Asia Centre, 18 Kin Hong Street, Kwai Chung,
New Territories, Hong Kong
Tel : (852) 128 1111
Website : www.hkbnes.net
Email Address : info@hkbnes.net

香港新界葵涌健康街18號恆亞中心12樓
電話 : (852)128 1111
網址 : www.hkbnes.net
電子郵件 : info@hkbnes.net

Senior Management

| | |
|---------------|-------------------------|
| William Yeung | Director |
| NiQ Lai | Director |
| Billy Yeung | Chief Operating Officer |

高層管理人員

| | |
|-----|------|
| 楊主光 | 董事 |
| 黎汝傑 | 董事 |
| 楊德華 | 營運總裁 |

Business Activities

HKBN Enterprise Solutions Limited is an indirect wholly owned subsidiary of HKBN Ltd. (SEHK Stock Code: 1310). HKBN Ltd. and its subsidiaries (collectively, "HKBN" or the "Group") are Hong Kong's second largest provider of residential high speed fibre broadband service, and a fast growing enterprise solutions provider. The Group offers a full range of telecommunications solutions for both the residential and enterprise markets, encompassing broadband and Wi-Fi network services, cloud solutions, data connectivity, data facilities, system integration, mobile services, entertainment and voice communications. HKBN owns an extensive fibre network in Hong Kong, which covers over 2.2 million residential homes passed, representing approximately 81% of Hong Kong's total residential units, and more than 2,300 commercial buildings. HKBN embraces "Make our Hong Kong a Better Place to Live" as its core purpose, and takes great pride in developing its Talents into a competitive advantage. The Group is managed by Co-Owners (supervisory and management level Talents in the Group) who have invested their own savings to buy the shares of HKBN Ltd.

業務概況

香港寬頻企業方案有限公司是香港寬頻有限公司（香港聯合交易所股份代號：1310）的間接全資附屬公司。香港寬頻有限公司及旗下附屬公司（統稱「香港寬頻」或「集團」）是香港第二大的家居高速光纖寬頻服務，也是正在快速增長的企業方案供應商。集團為住宅及企業市場提供全方位電訊服務，包括寬頻及Wi-Fi網絡、雲端服務、數據服務、數據設施、系統整合、流動通訊、娛樂和話音服務等，並且擁有龐大的光纖網絡，覆蓋全港逾220萬住戶（佔香港住宅單位總數約81%）及2,300幢商業樓宇。香港寬頻以「成就香港更美好家園」為核心目標，致力培育人才，以其人才團隊為競爭優勢。公司由自資購入香港寬頻有限公司股份的持股管理人（主任級和管理級人才）管理。